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W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia  21 marca 2018 r. w sprawie grabienia liści na parku 21

Listopada  uprzejmie informuję, że  w naszej strefie klimatycznej opadłe liście pełnią ważną rolę, gdyż

razem z gałązkami,  owocami,  nasionami oraz wszelkimi  odpadami organicznymi tworzą  ściółkę –

środowisko życia  licznych organizmów glebowych,  wielu  gatunków owadów,  całą gamę grzybów i

porostów,  które  połączone  siatką  zależności  pełnią  niezwykle  ważną  rolę  w piramidzie  troficznej.

Wszystkie te czynniki biorą udział w fazie mechanicznego rozkładu mieszają się z składnikami gleby

powodując powstawanie próchnicy – jest ona niezwykle ważnym składnikiem organicznym gleby oraz

jest źródłem składników pokarmowych dla roślin.  Rozkładające się liście zapobiegają nadmiernemu

parowaniu  i  przesuszeniu  gleby.  Wiele  gatunków  ptaków,  które  są  ozdobą  parków  wykorzystuje

opadłe liście do wyszukiwania pokarmu. Miejski Zarząd Gospodarki Komunalnej dbając o faunę i florę

w parkach stara się w związku z tym nie wygrabiać opadłych liści.

Pierwsze  koszenie parków będzie  wykonywane za około miesiąc i  w trakcie tej  czynności

liście będą zebrane i wywiezione.
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